
Przeprawa promowa
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Jednym z w?tków poruszonych podczas omawiania sprawozdania z dzia?alno?ci 
burmistrza na ostatniej sesji rady miejskiej, by?a informacja na temat promu. Jak 
poinformowa?a burmistrz Teresa Substyk, w 2017 r. podpisano porozumienie o wspólnym 
przygotowaniu i realizacji inwestycji tj. przebudowie drogi wojewódzkiej, uruchomieniu 
przeprawy promowej oraz eksploatacji promu. Sygnatariuszami dokumentu s? samorz?d 
województwa, powiaty toru?ski i bydgoski oraz gminy Z?awie? Wielka i Solec Kujawski. 
Do maja 2022 r. nak?ady na realizacj? projektu wynios?y: ze ?rodków unijnych – 14, 2 
mln z?, z bud?etu województwa 3, 3 mln z?, z bud?etu pozosta?ych partnerów 911 tys. z?, 
z bud?etu naszej gminy - 303 tys. z?. Nak?ady te poniesiono w ci?gu czterech lat. Z 
posiadanych informacji wiadomo, ?e przygotowywane s? dokumenty odbiorowe, jednak 
nadal s? k?opoty z uzyskaniem planowanej pr?dko?ci. Po przyholowaniu promu do Solca 
maj? by? przeprowadzone testy na nurcie, jaki jest w rejonie przeprawy.
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